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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, 
anmälan av protokollet från förra sammanträdet
Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av Rikard Werge 
som valdes till mötets ordförande och Lars Bäck genom e-post. 
Det anmäls sedan vid stadsdelsnämndens kommande 
sammanträde.

Protokollet från rådets sammanträde den 12 november 2019 
anmäldes och lades till handlingarna. 

§ 2 Återblick på 2019 och antal in-och utflyttade företag, 
särskilda händelser.
Julika Lamberth avdelningschef Stockholm Business Region AB 
(SBR) föredrog huvuduppdraget för SBR.
Övergripande uppdrag är att bidra till fler jobb, ökad skattekraft 
genom att stärka företagsklimatet i Stockholm. Målsättning är att 
Stockholm har Sveriges bästa företagsklimat 2025.

En viktig uppgift för SBR och förvaltningar är att samordna 
insatser inom fyra fokusområden; Tillväxt och företagsamhet, 
Förbättrad service, attraktivare miljöer och ökad tillgång till 
arbetskraft med relevant kompetens.

SBR ska leda, stödja och samordna och utveckla stadens 
näringslivsarbete med berörda nämnder och bolag, samt
främja och utveckla Stockholm som en av Europas tio största 
besöksdestinationer.
Leda arbetet med stärka och utveckla det lokala 
näringslivsarbetet.
Främja internationella etableringar och marknadsföra staden 
gentemot entreprenörer, talanger, investerare och besökare.

SBR förbereder för närvarande arbetet utifrån den 
näringslivspolicy som kommunfullmäktige väntas anta i april 
månad. Fokusområden är att förbättra tillgången till 
ändamålsenliga lokaler till rimliga kostnader, underlätta för 
näringslivets rekryteringsbehov, ökad trygghet i stadens 
verksamhetsområden och förbättrad dialog mellan företagare och 
staden, ”En (rätt) väg in”.
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SBR´s direktör kommer att besöka samtliga stadsdelar och det 
lokala näringslivet för att säkerställa en gemensam syn på 
stadsdelen och dess utmaningar.

Julika berättar vidare att antalet arbetsställen i Farsta 
stadsdelsområde har ökat med 16 % mellan 2013 – 2019, vilket 
är en stark tillväxt jmf många andra stadsdelsområden. Tillväxten 
är högst inom innerstaden.
Farsta har 2 235 arbetsställen och antal anställda är ca 12 884. 
SBR rekommenderar att stadsdelarna fokuserar små företag, med 
1-4 anställda, där möjligheten till nya rekryteringar bedöms som 
högst. Om dessa företag går från 1,6 till 2 anställda skulle det ge 
17 000 nya jobb.

SBR återkommer med färska analyser om Farstas näringsliv.

 

§ 3 Sommartorg och aktiviteter vid lokala centrum
Thomas berättar om planeringen för torgen i sommar. 

Förvaltningen i samarbete med trafikkontoret, Familjebostäder 
och kulturförvaltningen arbetar med att inrätta ett Sommartorg 
vid Gubbängens centrum. Det planeras för fler bänkar blommor 
och sociala aktiviteter mellan mitten av maj till mitten av 
september,

Vid Lilla Kastanjetorget i Veckodalsområdet planerar 
förvaltningen tillsammans med bageri BAK och KTH 
arkitektskola om att göra torget mer inbjudande och till en social 
mötesplats.

Förvaltningen diskuterar med Stockholmshem och det lokala 
föreningslivet hur Hökarängens centrum kan bli en tryggare 
offentlig plats. Tråkigt nog har föreningen Bästa Svängen 
minskat sitt engagemang i Hökarängen och det är oklart om 
föreningen fortsätter.
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§ 4 Informationsbrev till det lokala näringslivet om vad 
som händer i Farsta stadsdelsområde
Förvaltningen genomförde intervjuer med 12 lokala företag under 
hösten 2019 och det framkom önskemål om att förvaltningen 
informerar om större stadsutvecklingsprojekt och dyl. som kan 
påverka näringslivet.  Förvaltningen tar därför fram ett 
nyhetsbrev som tar upp aktuella projekt och händelser. Brevet 
distribueras till lokala företagarföreningar och till de företag som 
förvaltningen har kontakter med. Planeras utskick i april.

§ 5 Välkomstbrev
Thomas informerar om de genomförda utskicken av 
välkomstbrev som gjordes 3 ggr underföregående år.
Förvaltningen får ganska många brev i retur med adressaten 
okänd. Förvaltningen kommer att samråda med SBR i frågan då 
staden för diskussioner om ett stadsövergripande utskick av 
välkomstbrev

 

§ 7 Rådets möten och aktiviteter våren -20
Bordläggs i vänta på ny ordförande till rådet 

  
§ 8 Övriga frågor
Inga övriga frågor

§ 9 Lars punkt
Lars Jilmstad tackar rådet och förvaltningen för ett gott arbete 
under de år som Lars ingått i rådet. Lars ser rådets arbete över 
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partigränserna som en förebild för andra stadsdelsförvaltningar 
och nämnder. Rådets syfte är att visa företagarna att nämnden 
står enig i att näringslivet är en viktig aktör och resurs för 
samhällsutvecklingen. 
Telestaden och Larsboda och Farsta gymnasium har varit stående 
punkter och det är glädjande att Farsta nu får en ny stor aktör 
genom att bolaget Mathem lokaliserar sig i Farsta.

Rådet och förvaltningen tackar Lars Jilmstad för ett gott och 
trevligt rådsarbete och önskar honom lycka till i det fortsatta 
arbetet i Sveriges Riksdag.
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